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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/23-01/07 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02-23-2                                                                     

Buje/Buie, 31.svibnja/maggio 2023. 

 

 

      ZAPISNIK 

sa 20. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  31.05.2023. 

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 17,30 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni slijedeći vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja:  Ivica Ćošković, 

Rozana Prelac, Tea Bucaj, Valter Turčinović, Marilena Sinković,  Andrej Benčić, Anita 

Medica, Miroslav Poznić, Irena Đurđević i Josip Pejić. Putem ZOOM platforme sjednicu su 

pratili Franko Gergorić i Bojana Puzigaća, 

Nije bila nazočna Lena Korenika  

Na sjednici je bio nazočan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: 

Gradonačelnik) i Zamjenik gradonačelnika Corrado Dussich. 

Prisutni su bili pročelnici Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić te službenik: 

Mauricio Sinković. 

Od pozvanih stručnih osoba bio je nazočan Nenad Novković, arhitekt iz tvrtke Novi 

urbanizam d.o.o. i Marko Milevoj, direktor tvrtke Civitas Bullearum d.o.o.. 

Od predstavnika medija bio je nazočan Robert Buzdakin. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio potpredsjednik Gradskog vijeća, Ivica Ćošković (u nastavku: 

Potpredsjednik Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u 

gradskoj upravi Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je otvorio 20 sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da 

postoji kvorum jer su nazočna 12 vijećnika od ukupnog broja od 13 vijećnika pa se sjednica 

može pravovaljano održati. 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je konstatirao da su svi vijećnici dobili poziv sa dnevnim 

redom i materijalima za ovu sjednicu te je dao na glasanje predloženi dnevni red uz malu 

izmjenu redoslijeda izlaganja, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice gradskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja 

Mužolini Gornji 

3. Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Civitas Bullearum d.o.o. Buje za 

2022. godinu 

4. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buja-Buie za 2022. godinu 

5. Izvješće o ostvarenju Programa održavanja i gradnje  objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu 
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6. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju osnovice i koeficijenta za 

obračun plaće gradonačelnika 

7. Prijedlog Strateškog razvojnog plana Grada Buje-Buie za razdoblje 2022.-2029. 

8. Pitanja, prijedlozi i informacije  

9. Razno  
 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je dao prijedlog dnevnog reda na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni 

red. 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 19. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik sa 19. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

Ad 2. Prijedlog Odluke o donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja  

          naselja Mužolini Gornji 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Jeleni Perossa, koja je obrazložila prijedlog 

odluke sa slijedećom prezentacijom: 
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Potpredsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu i rekao da je izrađivač plana, gosp. Nenad 

Novković na raspolaganju za eventualna pitanja. 

Kako nije bilo pitanja, Predsjednik Gradskog vijeća je dao Odluku o donošenju Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Mužolini Gornji na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

donošenju Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Mužolini Gornji. 
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Ad 3. Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Civitas Bullearum d.o.o.  

          Buje za 2022. godinu 

 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je pozvao Marka Milevoja da podnese izvješće o radu 

komunalne tvrtke Civitas Bullearum d.o.o. u protekloj godini. 

Marko Milevoj je uvodno nabrojao djelatnosti kojima se Civitas Bullearum d.o.o. Buje bavi. 

Rekao je da je u 2022. godini došlo do manje promjene u organizaciji rada i strukturi radnih 

mjesta. Poslovi knjigovodstva su prepušteni računovodstvenom servisu, jedan je komunalni 

radnik manje a u uredima tvrtke je zaposlena jedna referentica općih poslova. 

Za Civitas Bullearum d.o.o. je Grad Buje izdvojio 416.000 kuna za održavanje čistoće, 

1.366.000,00 kuna za održavanje javnih i zelenih površina, 180.000,00 za održavanje cesta i 

prometne signalizacije, 219.000,00 kuna za održavanje groblja. 

Civitas Bullearum d.o.o. upravlja sa 70 stambenih zgrada, ukupne površine cca. 290.000 m2 

stambenog prostora a ostvareni prihodi u 2022. godini iznose 105.000,00 kuna. Kod 

organizacije naplate parkiranja su ostvareni prihodi u 2022. godini u iznosu od 130.000,00 

kuna. Što se tiče ostalih poslova, rekao je da rade i na održavanju protupožarnih cesta na 

području Kanegre u dogovoru sa Komunelom d.o.o. iz Umaga.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Franko Gergorić je pohvalio rad i trud komunalne tvrtke i rekao da održavaju područje 

veličine Pariza i uvijek se odazivaju kada je potrebno pomoći nekoj od ustanova na području 

Grada Buja. 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje Izvješće. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Izvješće o radu i financijsko izvješće trgovačkog društva Civitas Bullearum d.o.o. 

Buje za 2022. godinu 

 

 

 

Ad 4. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna Grada Buja-Buie za 2022. godinu 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je pozvao i dao riječ pročelnici Loreti Makovac. 

Loreta Makovac je izložila izvršenje proračuna Grada Buja-Buie za 2022. godinu sa  

slijedećom prezentacijom: 
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Potpredsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Kako nije bilo pitanja ili prijedloga, Potpredsjednik Gradskog vijeća je dao Godišnji izvještaj 

o izvršenju Proračuna za 2022. godinu na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 12 glasova ZA od 12 prisutnih vijećnika usvojilo Godišnji  

izvještaj o izvršenju Proračuna za 2022. godinu 

 

 

Ad 5. Izvješće o ostvarenju Programa održavanja i gradnje  objekata i uređaja     

          komunalne infrastrukture za 2022. godinu 

 

Elvis Glavičić je uvodno istaknuo da je predmetno Izvješće propisano Zakonom o 

komunalnom gospodarstvu, te je izložio osnovne pokazatelje planiranog i realiziranog, kroz 

slijedeću prezentaciju: 
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Potpredsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Pitanja nije bilo, stoga je  Potpredsjednik Gradskog vijeća dao na glasanje predloženo 

Izvješće o ostvarenju Programa održavanja i gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Izvješće o ostvarenju Programa održavanja i gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2022. godinu 
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Ad 6. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju osnovice i koeficijenta  

          za obračun plaće gradonačelnika 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je dao riječ višem savjetniku Mauriciu Sinkoviću da 

obrazloži predmetnu točku dnevnog reda.  

Mauricio Sinković je rekao da se temeljem primjedbi upravne inspekcije koja je bila krajem 

prošle godine u neposrednom nadzoru u upravnim tijelima Grada Buje, ovom Odlukom 

mijenja se i dopunjuje Odluka o određivanju osnovice i koeficijenta za obračun plaće 

gradonačelnika (Službene novine Grada Buja broj 2/15) u dijelu koji se odnosi na ostala 

materijalna i druga prava gradonačelnika koja proizlaze iz profesionalnog obnašanja javne 

dužnosti. U spomenutoj Odluci mijenja se članak 5. koji je glasio:“ Gradonačelnik ostvaruje i 

sva ostala materijalna i druga prava iz radnog odnosa sukladno aktima koji se primjenjuju na 

zaposlene u Gradskoj upravi Grada Buja, ukoliko nisu isključena posebnim zakonom.“ te se 

sukladno primjedbama Upravne inspekcije i Smjernici i Dopuni smjernice Povjerenstva za 

odlučivanje o sukobu interesa iz siječnja i travnja 2022. godine pristupilo detaljnom opisu 

osnovnih prava iz radnog odnosa te dodatnih naknada i primitaka na koje ima/nema pravo 

gradonačelnik u profesionalnom obnašanju javne dužnosti. 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Pitanja nije bilo, stoga je Potpredsjednik Gradskog vijeća dao Odluku o izmjeni i dopuni 

Odluke o određivanju osnovice i koeficijenta za obračun plaće gradonačelnika na glasanje 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 12 glasova ZA od ukupno 12 nazočnih vijećnika 

usvojili Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o određivanju osnovice i koeficijenta za obračun 

plaće gradonačelnika. 

 

 

Ad 7. Prijedlog Strateškog razvojnog plana Grada Buje-Buie za razdoblje 2022.-2029. 

 

Potpredsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Gradonačelniku koji je obrazložio Strateški 

razvojni plan Grada Buje-Buie za razdoblje 2022.-2029., sa slijedećom prezentacijom: 
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Potpredsjednik Gradskog vijeća je  otvorio raspravu. 

Miroslav Poznić je pitao za uvrštenje izgradnje doma za umirovljenike u Bujama u Strateški 

razvojni plan. Nabrojao je neke nekretnine koje su u vlasništvu javnih tijela i koje bi se u 

dogovoru sa vlasnicima mogle prenamijeniti i urediti za navedenu namjenu. 

Gradonačelnik mu je odgovorio da Grad Buje nema dovoljne prihode kojima bi mogao 

financirati a kasnije i održavati i financirati rad takve ustanove i potrebnog stručnog osoblja.  

 

Nije bilo drugih pitanja ili prijedloga, stoga je Potpredsjednik Gradskog vijeća dao prijedlog 

donošenja Strateškog razvojnog plan Grada Buje-Buie za razdoblje 2022.-2029. na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 12 glasova ZA od 12 nazočnih vijećnika izglasalo Strateški razvojni plan 

Grada Buje-Buie za razdoblje 2022.-2029. 

 

 

Ad 8. Pitanja, prijedlozi i informacije  i  Ad 9. Razno  

 

Gradonačelnik je objasnio slijed događaja u svezi prestanka mandata ranije ravnateljice 

Dječjeg vrtića Buje i izbora nove ravnateljice, a sve vezano za poduzete radnje Upravnog 

vijeća i Osnivača, kao i postupanja sukladno odredbama Zakona o predškolskom odgoju i 

obrazovanju.  
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Franko Gergorić je pitao da li se zna koje će biti financijske posljedice za Grad Buje vezano 

za porezne izmjene koje najavljuje Vlada RH. 

Gradonačelnik je rekao da se još ne zna kakav će biti konačni prijedlog zakona ali u 

prijedlogu i najavama se zna da se ukida prirez na porez na dohodak, koji je za Grad Buje 

značajan i obračunava se u postotku od 6%,  što je do sada predstavljalo godišnji prihod od 

125.000,00 eura poreznih prihoda namijenjenih upravo za sport, kulturu, zdravstvo i plaće 

zaposlenika u javnom sektoru. Vlada je najavila da će svaka JLS sama propisati porez na 

dohodak, unutar okvira koji će biti vezani za neke kriterije kao što je broj stanovnika, teritorij  

i dr. Na kraju je rekao da će se konkretni učinci vidjeti kada se izglasaju izmjene i donese 

konačna verzija Poreznog zakona. 

Miroslav Poznić je pitao Gradonačelnika, povodom natpisa koji su se pojavili u medijima i na 

nekim portalima, da li ima detaljnije informacije vezane za vijećnicu ovog vijeća.  

Gradonačelnik je rekao da ne bi imao ništa za dodati i da zna samo ono što je i on pročitao. 

Josip Pejić je komentirao predstojeće izmjene poreznog zakona na način da je konstatirao da 

će Grad biti prisiljen odabrati opciju koja će mu omogućavati daljnje financiranje svih potreba 

koje su se do sada financirale iz prireza. 

Gradonačelnik je informirao nazočne o snimanju filma u Starogradskoj jezgri i nasipavanju 

ulica sa šljunkom za potrebe filma. Pohvalio je intervenciju vijećnika Valtera Turčinovića što 

je ukazao na propust nasipavanja stare kanalizacije bez da prije ispod postave geotekstil ili 

najlon. To je sada popravljeno a predstavnici filmske produkcije su predali Gradu garanciju za 

povrat u prijašnje stanje, pranje ulica i obećanje da će se po prijavi stanara obaviti čišćenje 

prizemnih stanova od prašine. 

 

Obzirom da nije bilo daljnje rasprave, Potpredsjednik Gradskog vijeća je zaključio sjednicu 

Gradskog vijeća.  

 

 

Dovršeno u 19,20 sati. 

Zapisničar: Mauricio Sinković 

 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

POTPREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

 

Ivica Ćošković,v.r. 


